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Tisztelt Közgyűlés! Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 2022. szeptember 22-ei rendkívüli nyílt ülését 10 óra 2 
perckor megnyitom. Megállapítom, hogy a 15 képviselők közül mindenki 
jelen van. Megállapítom, hogy a testület határozatképes. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi, Gazdasági és Városüzemeltetési 
Bizottsága  2022. szeptember 20. napján kelt indítványában 
kezdeményezte Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése rendkívüli ülésének összehívását a közgyűlés soron 
következő, rendes üléséig nem halasztható, a közgyűlés döntését igénylő 
ügyekben. 
 
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 44. §-a alapján a képviselő-testület ülését az indítványtól számított 
15 napon belül össze kell hívni. A törvényi kötelezettségemnek eleget téve 
a közgyűlés rendkívüli ülését a mai napra összehívtam. 
 
A közgyűlési meghívó tartalmazza a rendkívüli nyílt ülés javasolt napirendi 
pontjait, amelyek a következők: 
 

1. Javaslat felterjesztés Magyarország Kormányához történő megküldésére az ISD 
Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében 

 
2. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

közbeszerzési tervének 1. számú módosítására 
 

3. Javaslat „Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 
eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 

 
4. Javaslat a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárás 

dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 
 

5. Javaslat a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését 
szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt tervezési szerződésével 
kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírására 

 
6. Javaslat vállalkozási szerződés és megbízási szerződés megkötésére a Vasmű 

u. 41. Irodaház Kft.-vel 
 
7. Javaslat az önkormányzati tulajdonban álló, dunaújvárosi 365/9 hrsz.-ú 

ingatlanon található radari atlétikai csarnok üzemeltetésbe adására a Angels Női 
Jégkorong részére 

 
8. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 864/2021. 

(X.7.) határozatának módosítására 
 
9. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 

Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási határmódosítási 
megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének biztosítására 
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Indítványozom, hogy a közgyűlés vegyen le egy napirendi pontot a nyílt 
ülés napirendjei közül a 7. számú napirendi pontot, amely "Javaslat az 
önkormányzati tulajdonban álló, dunaújvárosi 365/9 hrsz.-ú ingatlanon 
található radari atlétikai csarnok üzemeltetésbe adására a Angels Női 
Jégkorong részére". A napirendi pont levételéről külön határozatban kell 
döntenünk. 
 
Aki a 7. napirendi pont levételét elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a rendkívüli nyílt ülés meghívója szerinti 7. 
napirendi pont levételéről című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Barta 
Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

441/2022. (IX.22.) határozata 
a rendkívüli nyílt ülés meghívója szerinti 7. napirendi pont levételéről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. szeptember 
22-ei rendkívüli nyílt ülésének meghívója szerinti 7. napirendi pontját, mely „Javaslat 
az önkormányzati tulajdonban álló, dunaújvárosi 365/9 hrsz.-ú ingatlanon található 
radari atlétikai csarnok üzemeltetésbe adására a Angels Női Jégkorong részére” 
levette napirendjéről. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig döntenünk szükséges a rendkívüli nyílt ülést így kialakított 
napirendi pontjairól. 
 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a rendkívüli nyílt ülés napirendi pontjainak 
elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Barta Endre, 
Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, 
Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

442/2022. (IX.22.) határozata 
a rendkívüli nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. szeptember 
22-ei rendkívüli nyílt ülés napirendjét elfogadta az alábbiak szerint: 
 
1. Javaslat felterjesztés Magyarország Kormányához történő megküldésére az ISD 

Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében 
 

2. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
közbeszerzési tervének 1. számú módosítására 

 
3. Javaslat „Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 
 

4. Javaslat a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 

 
5. Javaslat a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését 

szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt tervezési szerződésével 
kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírására 

 
6. Javaslat vállalkozási szerződés és megbízási szerződés megkötésére a Vasmű 

u. 41. Irodaház Kft.-vel 
 
7. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 864/2021. 

(X.7.) határozatának módosítására 
 
8. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 

Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási határmódosítási 
megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének biztosítására 

 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Most pedig a tanácskozási jog biztosításáról fogunk szavazni. 
 
Ha azt meg a kívánják adni a képviselők, akkor igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés 
rendkívüli nyílt ülésén című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Barta 
Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó 
Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

443/2022. (IX.22.) határozata 
a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés rendkívüli nyílt ülésén 

 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. szeptember 
22-ei rendkívüli nyílt ülésére meghívott személyeknek tanácskozási jogot biztosít. 
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Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Elfogadott napirendi pontok: 
 
1. Javaslat felterjesztés Magyarország Kormányához történő megküldésére az ISD 

Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében 
 

2. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
közbeszerzési tervének 1. számú módosítására 

 
3. Javaslat „Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 
 

4. Javaslat a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 

 
5. Javaslat a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését 

szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt tervezési szerződésével 
kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírására 

 
6. Javaslat vállalkozási szerződés és megbízási szerződés megkötésére a Vasmű 

u. 41. Irodaház Kft.-vel 
 
7. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 864/2021. 

(X.7.) határozatának módosítására 
 
8. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 

Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási határmódosítási 
megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének biztosítására 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A napirendek elfogadása után megkezdjük a tárgysorozat vitáját. Kérem, 
hozzászólásuk a tárgyalt napirendi ponthoz kapcsolódjon. 
 
 

1. Javaslat felterjesztés Magyarország Kormányához történő megküldésére 
az ISD Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
1. napirendi pont, Javaslat felterjesztés Magyarország Kormányához 
történő megküldésére az ISD Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése 
érdekében. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi Bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A napirendi pontot az 
ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 6 igen szavazattal közgyűlési 
tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jó. Lőrinczi Konrád képviselő úr 
jelentkezett szólásra. Parancsoljon, megadom a szót. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót, polgármester úr. Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt 
Polgármester Úr! A dunaújvárosi közgyűlés Fideszes képviselői számára 
rendkívül fontos, hogy mi lesz a Vasművel. Rengeteg család megélhetése 
múlik ezen a városban, illetve a környező településeken. Sajnos a 
tulajdonosi viszonyok rendezetlensége és az energiaválság is tovább 
nehezítették a Vasmű sorsának rendezését. A magyar nehézipar 
zászlóshajója gyakorlatilag a Dunai Vasmű. Privatizációja baloldali 
kormányokhoz köthető, a privatizációt anno még a Medgyessy kormány 
készítette elő, és gyakorlatilag az önök főnöke 2002-ben, aki hatalomra 
került, Gyurcsány Ferenc miniszterelnök adta el gyalázatosan nyomott 
áron. Akkor nem aggódtak, hogy mi lesz a családok megélhetésével. Ha 
nem lett volna ez a privatizáció, akkor gyakorlatilag az állami 
intézményeknél nem fordulhatott volna elő, hogy a Vasmű ilyen helyzetbe 
kerüljön. Rendkívül magas a tartozásállomány, kétes tulajdonosi 
viszonyok járultak hozzá ahhoz, hogy napról napra egyre kilátástalanabb 
helyzetbe kerüljön a gyár. Sajnos a háború és az elhibázott szankciós 
politika tovább rontják a helyzetet. Természetesen támogatjuk, hogy 
forduljunk a kormányhoz, hiszen szívünkön viseljük a dolgozók sorsát, de 
fel kell tenni a kérdést, hogy önök a hangzatos kérdéseken és aggódáson 
túl konkrétan mit tettek a Vasműért. Kampányukban még nagyon fontos 
volt a Vasmű. Mi az önök felelőssége a 4500 Vasműs dolgozó és 
családjaik helyzete miatt? A költségvetésben több százmillió Ft van PR 
feladatokra és kommunikációra. Hány Ft jutott gyakorlatilag a város 
költségvetéséből a Vasmű megmentésére? Lehet persze természetesen 
aggódni, kormányhoz fordulni, de mit tesz a jelenlegi városvezetés, 
Dunaújváros legnagyobb foglalkoztatója, hogy a Vasmű helyzetén 
javítson? Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Ma is a vitázós öltönyömet vettem fel, de nem szeretnék személyeskedést 
ezen a mai közgyűlésen, éppen ezért nagyon higgadtan, de karakánul 
szeretném önnek megfogalmazni azt a gondolatomat, hogy én most az ön 
helyében a legmélyebben szégyellném magam. Ennél aljasabb, egy 
legbrutálisabb módon szégyenteljes mondanivalót én még öntől itt nem 
hallottam. Természetesen lehet gombot nyomni, és nagyon örülök neki, 
hogy gombot is nyom, mélységesen szégyellje magát képviselő úr. 
Ennyire alávaló mondanivalót ön tudom, hogy még nem fogalmazott meg. 
Látjuk azt, hogy mint az előző közgyűlésen is a szavakat az ön szájába 
adták, és úgy olvassa fel, hogy ezek nem az ön gondolatai, és én ebben 
nagyon bízok, hogy talán a pártutasítást majd a jövőben majd aláhelyezi a 
város érdekeinek, de azzal, hogy itt a közgyűlésben az embereknek a füle 
hallatára tovább akarja rontani azt a helyzetet, amit egyébként az ön 
elmondása szerint a mi főnökünk - bár nekem talán a főnököm a Jóisten, 
illetve talán otthon még a feleségem, igen a feleségem otthon, - de azon 
túl, nem tudom, hogy kire gondol. Nyilván majd el fogja mondani, de azt 
azért mindenképpen szeretném azt a hazugságát úgy, mint ahogy múlt 
közgyűlésen is belehazudott a mikrofonba, látom most már ez lesz majd a 
szokása önnek képviselő úr, vagy a tudatlansága, nem tudom még 
eldönteni, tehát vagy szándékosan hülyeséget beszél, vagy 
tudatlanságából fakadóan, de azért nézzen utána talán, hogyha a 
tudatlanságából fakadó hülyeség az, amit majd tovább szeretne görgetni, 
hogy ki indította el a privatizációt. Jó? Tehát hogy azért ebben azért majd 
talán tudunk majd vitázni, hogyha érdemben is utánaolvas ezeknek az 
információknak, vagy Dorkota Lajos nyilatkozatait, amit egy kétezer nem is 
tudom hogy hányas cikk tárgyal, és pontosan idézi a volt főnöküknek a 
szavait, akkor talán pontosabban is tisztábban fog majd tudni reagálni. De 
fogják majd utána mondani, ahogy látom majd itt képviselők is, 
alpolgármester úr is, hogy miket tettünk mi. Tudja képviselő úr, én azt 
gondolom, hogy lehet valamiért tenni, lehet csöndben maradni, és lehet 
ellene tenni valaminek. Önkormányzatunk az elmúlt időszakban olyan 
segítséget nyújtott a Dunai Vasmű részére, amely én azt gondolom, hogy 
kötelességünk volt. Adótitkokat nem árulhatok el, de azt szeretném 
nagyon kiemelni, hogy ön, mint önkormányzati képviselő legalább 
szándékosan ne hazudozzon itt a közgyűlésben, mert ön pontosan 
tudhatja, mint önkormányzati képviselő, hogy milyen lehetőségei voltak az 
önkormányzatunknak az elmúlt időszakban, és hogy mennyi mindent 
megtett annak érdekében, hogy ezek meg is valósuljanak. És lehet 
gunyorosan is mosolyogni, lehet ám aztán pöffeszkedik a Fideszes 
narancstengerben úszkálva és hazugságokat terjeszteni, de képviselő úr, 
kérem, kérdezem, mielőtt hülyeségeket beszél. Megadom a szót Szabó 
Zsolt alpolgármester úrnak. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én 
nagyon szeretnék Lőrinczi Konrád képviselő úr felszólalásából a 
konkrétumokra és a való igaz dolgokra reagálni, csak az a baj, hogyha 
erre próbálnék reagálni, akkor valószínűleg itt hosszasan csendben 
ülnénk, hiszen az ő felszólalása ilyeneket nem tartalmazott. Van egy 
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mondás Dunaújvárosban, ami valahogy úgy szól. hogyha él a gyár, akkor 
él a város, és azt gondolom, hogy mindannyian, akik itt nőttünk föl 
Dunaújvárosban, tudjuk, hogy ez valójában mit jelent, és hogy ez ránk 
politikusokra, akik Dunaújvárosra tettünk esküt mekkora felelősséget ró. 
Én arra kérem képviselő urat, hogy egyszer üljön le, és gondolkozzon el 
ezen, hogy ez a felelősség ez mivel jár, mert az szerintem nem azzal, 
hogy különböző demagóg mondatokat pufogtat itt a képviselő-testület 
ülésén. Az önkormányzat amiben tud abban természetesen segít, ennek a 
segítségnek a részletei adótitkot képeznek, ezért erről nem tudjuk most 
önt, képviselő úr tájékoztatni, de abban megnyugtathatom, hogy az 
önkormányzat minden törvényben adott lehetőségével segíti a Dunaferrt. 
Azt viszont nem értem, hogy ön azt mondja, hogy ez egy magáncég, és az 
állam nem tud segíteni, majd számon kéri az önkormányzatot, hogy mi 
miért nem segítettünk. Azt sem értem, hogy Mészáros képviselő úr, aki 
most sajnos nincs itt, és nem vesz részt ebben a vitában, azzal 
kampányolt, hogy megmenti a Dunaferrt, majd most önök azt mondják, 
hogy magáncég és nem lehet rajta segíteni? Akkor most mondanak 
igazat? Vagy a kampányban nem mondtak igazat? Mert olyan nincsen, 
hogy a kampányban azt ígérik, hogy megmentik a Dunaferrt, majd most 
azt mondják, hogy hát ez egy magáncég, és nem lehet vele mit tenni. 
Valamikor hazudnak. Mondtam már önöknek múltkor is, van egy sváb 
közmondás a sánta kutyáról a meg a hazug emberről, az a vége, hogy a 
hazug embert azt mindig előbb utolérik, mint a sánta kutyát, úgyhogy én 
azt kérem képviselő úrtól, hogy ezt a közmondást, ezt tartsa észben. De 
hogy még egy konkrét példát hozzak, 2017-ben, ha jól emlékszem a 
novemberi száma a dunaújvárosi hetilapnak úgy jelent meg, hogy Orbán 
Viktor és Vlagyimir Putyin volt a címlapon egy szép képen kézen fogva, 
ahol az volt az öles szalagcím, hogy rendben van a Dunaferr jövője. Akkor 
hogyha Orbán Viktor akkor el tudott járni az ügyben, akkor mégis volt 
lehetősége tenni valamit? Hozzáteszem, hogyha akkor önök azzal 
kampányoltak, hogy rendben van a Dunaferr jövője, akkor most mi 
történik? Hogyha akkor önök azt állították, hasonlóan a mostani 
országgyűlési kampányhoz, hogy meg tudják oldani ezt a problémát, akkor 
miért nem tesznek most semmit? Most mondanak igazat? Vagy akkor 
mondtak igazat, amikor azt ígérték, hogy segítenek? Mert a kettő együtt 
nem igaz, és arra szeretném önöket kérni, hogy gondolkozzanak el azon, 
hogy miről szól a képviselői esküjük, és az arról szól, hogy ebben a 
helyzetben, ahelyett, hogy egymásra mutogatnánk, ahelyett működjünk 
együtt, és segítsük azt, hogy a dunaújvárosiaknak megmaradjon a 
munkahelye, hiszen mindannyian erre tettünk képviselői esküt. Köszönöm 
szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Egyébként tudja, képviselő úr, én ehhez a napirendi ponthoz még csak 
nem is szóltam volna, hogyha ön nem nyom gombot, mert azt gondolom, 
hogy ilyen nehéz helyzetben az a minimális elvárása minden dunaújvárosi 
lakosnak, hogy ne politikai csatározások zajlódjanak itt a közgyűlésben 
sem, sem országos szinten, sem sehol, hanem az a legfontosabb, hogy 
most a Vasműs dolgozóknak is következő időszakban biztosított legyen a 
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munkabére, a Vasmű tudjon termelni, és fel lehessen azt virágoztatni. Én 
nagyon hiszek abban, és nagyon bízok benne, hogy a Vasmű talpra fog 
állni, és én nagyon sok erőt és kitartást kívánok minden egyes Vasműs 
dolgozónak. Mi nagyon komolyan szeretnénk azt, hogy ne legyen semmi 
probléma a Vasműben, éppen ezért is a sajtótájékoztatón, ami tartottam 
ez ügyben a hétfői napon, szándékosan kerültem minden politikai vitát, 
mert ilyen legalja kommunikációt, amelyet most ön a Fidesz nevében 
kommunikált, azt gondolom, hogy legnagyobb mértékben el kell kerülni. 
Medgyesi Miklósnak átadom a szót. 
 

Medgyesi Miklós kabinet- és sajtó irodavezető, sajtószóvivő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Polgármester Úr! Képviselő 
úr ismét előszeretettel emlegette a kommunikációs kötéseket meg a 
Medgyessy-kormányt, úgyhogy mindenképpen úgy éreztem, hogy szót kell 
kérnem. Ahogy alpolgármester úr is mondta, 2017-ben, 2017. 
februárjában a Dunaújváros hetilapban címlapon szerepel, hogy 
biztonságban a Vasmű jövője. Nyilván akkor képviselő úrnak nem volt 
problémája a dunaújvárosi kommunikációs költésekkel, abban a kilenc 
évben, amíg önök vezették a várost, ugyanannyit költünk kommunikációra, 
mint amennyit önök, nem egészen értem, hogyha önöknek lehetett, és az 
rendben volt, akkor most miért nincs rendben. Azt sem egészen értem, 
hogyha nincsen rendben, akkor az hogy van rendben, hogy csak az 
MTVA-ra 130 milliárd Ft-ot költ el az Orbán-kormány, és akkor ebbe nem 
számoltuk bele az egyéb kommunikációs költéseket, az óriásplakátokat, a 
televíziós hirdetéseket, a kiadványokat, a konzultációkat és azt a temérdek 
milliárdot, ami erre elfolyik országos szinten. Nem értem, hogy ezzel hogy 
nincsen problémája a képviselő úrnak. Említette, hogy a Medgyessy-
kormány privatizálta a Vasművet. Valóban képviselő úr, ez így történt, 
egész egyszerűen azért, mert az Orbán-kormánynak nem volt ideje 
befejezni a privatizációt. Számtalanszor bemutattuk azt a levelet, ami 
2001. januárjában Stumpf István, akkori Fideszes kancelláriaminiszter írt 
Kálmán Andrásnak akkori országgyűlési képviselőnek és 
polgármesternek, amiben leírja, hogy megkezdte az Orbán-kormány a 
Dunaferr privatizációját. Dorkota Lajos 2000-ben elmondta, hogy úgy lehet 
a Vasmű sikeres, és úgy kaphat lehetőségeket, hogyha megtörténik a 
technológiai váltás, aminek a privatizáció a feltétele, 2000. júliusában. 
Nagyon sajnálom egyébként, hogy képviselő úr a múltról szeretne 
beszélgetni, nem a jövőről, de ha már a múltról beszélünk, akkor én azt 
kérem, hogy ezt tegye meg tisztességesen, és ne akarja átírni ezt a 
történelmet. 18 évvel ezelőtti dolgokról beszélgetünk, arról beszélgetünk, 
hogy ez egy magáncég, miközben az iváncsai akkumulátorgyár, ami egy 
dél-koreai cég, 80 milliárd Ft-ot kapott az Orbán-kormánytól. Önnek egy 
szava nem volt, amikor ezt az iváncsai akkumulátorgyárat elvitték 
Dunaújváros pénzéből Iváncsára. Igen, értem, tudom, hogy 
Dunaújvárosban nincsen terület, ezt nyilván mindenki látja, hogy itt 
teljesen be van építve minden, ez az önök felelőssége, de akkor sem volt 
egy szava képviselő úrnak, amikor az eredeti megállapodást felrúgva 
ennek a bevételeit elvették Dunaújvárostól. A 80 milliárd Ft-hoz sem volt 
egyetlen szava. Dunaújváros költségvetése, ön hosszú ideje 
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megszavazza, képviselő úr, pontosan látja, hogy a bevételeink körülbelül 
10 milliárd Ft-osak. Ha egy kicsit utánanéz a Vasműnek, annak olyan 300 
milliárd Ft körül van, míg a magyar államé olyan 22 ezer milliárd. Nem 
tudom, hogy bonyolult matematikai művelet-e kiszámolni, hogy ki az, 
akinek lehetősége van segíteni. Az iváncsai akkumulátorgyárral önöknek 
az volt az érve annak ellenére, hogy itt egy leütött megállapodás volt, hogy 
fejlődnie kell a környező településeknek is. Akkor itt most megkérdezném, 
hogy a környező településekre milyen kihatással van a Dunaferr jövője. A 
környező településeknek akkor most nem kellene segíteni? Tehát a 
Vasmű az Dunaújvárosban van, akkor csak Dunaújvárosnak kell 
segítenie, fordított fordított esetben viszont a pénzt elvihetik 
Dunaújvárosból. Beszélgethetünk itt erről megint csak, de azt hiszem, 
hogy a számok önmagáért beszélnek, és tudhatjuk azt is pontosan, hogy 
a Dunaferr jövője az nem marad Dunaújvárosban. Az nemcsak 
Dunaújváros térségére hat ki, hanem az egész nemzetgazdaságra. 2020. 
októberében ön is megszavazta azt a javaslatot, amiben azt kértük 
Magyarország kormányától, ahogyan ön is nagyon helyesen említette, a 
tulajdonosi viszonyokat próbálja meg rendeztetni az orosz féllel. Volt erre 
két  évük mostanáig, semmi nem történt, képviselő úr. Gulyás Gergely 
annyit írt erre vissza, hogy ez egy magáncég. Nem olyan magáncég 
tudjuk, mint az SKI növése meg az Audi, úgyhogy itt nem tudtak segíteni. 
Sanda Tamás államtitkár úr elmondta a parlamentben azt is, hogy ez egy 
olyan cég, ahonnan nincsen haszon, tehát szintén nem tudnak segíteni. 
Én azt gondolom, hogy sokkal jobban, sokkal jobbat tenne a városnak és 
a Vasműnek, ha esetleg a jövőről beszélnénk képviselő úr, vagy hogyha 
esetleg arról beszélne, hogy a magyar kormány mit tett. Köszönöm 
szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Lőrinczi képviselő úrnak megadom a szót, parancsoljon. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm szépen a viszontválasz lehetőségét. Tisztelt Polgármester Úr! 
Tisztelt Közgyűlés! Ha megengedik a polgármester úr személyeskedő 
szavaira nem reagálnék, azt gondolom, hogy tényleg a lényegről kell 
beszélni és nem a személyeskedésről. Azt gondolom, hogy a tények 
nagyon fontosak, és a tényekhez azért ragaszkodni kell. Amiket 
elmondtam, felsoroltam, azok közül néhányat megint kiemelnék, mert 
fontosak a tények. A Vasműt  Gyurcsány Ferenc adta el, az ő aláírása… 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Először Medgyessy-kormány… 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Medgyessy-kormány készítette elő, bocsánat, pontosan ragaszkodjunk… 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Ők készítették elő megint? 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
A Medgyessy-kormány készítette elő a privatizációt, és a Gyurcsány 
Ferenc miniszterelnök úr írta alá a privatizációs szerződést. Ugyancsak 
tény, hogy Kálmán András, Isten nyugosztalja, volt MSZP-s polgármester 
úr hozzájárult ő is és az akkori közgyűlés megszavazta a Vasműs 
részvények eladását. Akkor nem kellett volna eladni a Vasműs 
részvényeket. Ugyancsak tény, hogy a háború és a szankciós politika 
kihat az energiaárakra, ez sajnos ugyancsak tény, ennek is 
következménye az, hogy a Vasmű most az energiaárak tekintetében 
nehezebb helyzetben van, és ugyancsak tény, hogy a Vasművel nem 
lenne gond, hogyha nem lett volna privatizálva, állami kézben maradt 
volna, és nem adták volna el magánkézbe. Ez  a Gyurcsány-kormányhoz 
köthető. És zárásképpen természetesen aggódunk a Vasműs dolgozókért, 
és természetesen támogatni fogjuk ezt a határozati javaslatot is, azt, hogy 
kérjünk a magyar kormánytól segítséget a Vasmű és a Vasműs dolgozók 
számára, de azért azt is el kell mondani, és nem lehet a szőnyeg alá 
söpörni, hogy mi történt a múltban, és mi minek a következménye. Mi az, 
amiért most ebben a helyzetben van a Vasmű, és miért tartunk most itt. 
Köszönöm szépen. Természetes a határozati javaslatot támogatni fogjuk. 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A legnagyobb problémám ilyenkor az szokott lenni, hogy értelmes 
dolgokra szoktam tudni reagálni mindenféle indulat nélkül, de most 
képviselő úr, önnel  kivételt teszek, és megpróbálok nyugodtan. Most 
döntse már el, hogy mit mond, tehát hogy egymás után különböző 
dolgokat állít. Az előző felszólalásában is még a Medgyessy-kormánynak 
a hibája, hogy ők készítették elő, aztán még azt is mondta, de nyugodtan, 
nagyon szeretem, hogy ön még egyszer fog reagálni, mert húzzuk még 
egy picikét ezt, mert imádom, nagyon jó lesz ez, szeretni fogjuk, tehát 
hogy ez hosszú időkön keresztül meg fog maradni ez a videó, zseniális, 
köszönjük szépen. Tehát először még azt állította, hogy a Medgyessy- 
kormány készítette elő a privatizációt, na most ezt megcáfoltuk, 
dokumentumok vannak róla, de ön még továbbra is ezt mondja. Aztán 
utána azt mondja, hogy aztán a Gyurcsány-kormány adta el a Vasműt, 
mikor előtte még a Medgyessy-kormányt is mondta, hogy ők adták el, 
tehát picikét azért tegye tisztába majd, mert nyomja vissza azt a gombot, 
képviselő úr, várjuk a hozzászólását, tehát annyira nagy ívűek ezek a 
beszédek, nagyon szeretnénk hallani, de ön hazudik valójában. Egy 
picikét azért még csúsztat is, ez nagyon szép volt benne, mert amikor ön 
arról beszélt, hogy ki adta el az önkormányzat tulajdonában álló Vasműs 
részvényeket, akkor elmondta, hogy itt a közgyűlés ezt meg is szavazta. 
Na, tegyük fel azt a nagy kérdést, hogy ki szavazott a Fideszesek közül az 
ellen, hogy ezeket a részvényeket eladja az önkormányzat. Ellene 
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szavazott vajon Dorkota Lajos képviselő úr? Vagy kik voltak még akkor 
ott? Cserna képviselő úr itt volt? Ön ellene szavazott, hogy eladják a 
Vasműs részvényeket? Tudják, ezt is jegyzőkönyvek bizonyítják, hogy 
nem szavazott ellene. Feltehetjük a kérdést, hogy miért támogatták így a 
Vasműs részvényeknek az eladását. Barta  Endre képviselő úrnak viszont 
megadom a szót, de bízom benne, hogy még majd nyom egy gombot. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Bennem 
inkább a csalódottság a nagyobb sem mint a düh. Nem tudom, képviselő 
úr látta-e, hogy vagy látja-e, hogy ezek a válaszok konkrét válaszok ön 
felé, tehát minden egyes felvetésére vagy minden egyes hazugságára 
megérkezett a megfelelő cáfolat. Lehet ezt tovább csűrni-csavarni, én 
azonban azt gondolom, hogy a második hozzászólása nekem sokkal 
jobban fájt, hiszen pontosan bizonyította azt, hogy nem értek célt ezek a 
válaszok, és nem is volt kíváncsi  ezekre a válaszokra. Az hagyján, hogy a 
Vasmű ebben a helyzetben van, de mindannyian tudjuk, hogy maga az 
ország és a város is, a városban lévő vállalkozások, városban dolgozók 
milyen helyzetben vannak, százak vagy akár ezek lesznek majd munka 
nélkül, itt lesz egy olyan válság, ami még nem söpört végig térségünkben, 
országban, Európában, és ön akkor, amikor teljes egészében össze kéne 
zárni, akkor, amikor Szepesi Attila képviselő úr is először is az előző 
közgyűlésen is arról beszélt, hogy végre el kéne kezdődnie a munkának, 
önnek az első dolga egy ilyen napirendnél páros lábbal beleszállni egy 
olyan dologba, ami arról lehetne, hogy közösen tudnánk dönteni, páros 
lábbal szállt bele egy olyan dologba, ami elkezdődhetne egy olyan 
kommunikáció, egy olyan történés a dunaújvárosiakért, ami még itt nem 
volt, meg se adta azt a lehetőséget, hogy elkezdjük, egyből nekiállt 
gyurcsányozni, egyből nekiállt baloldalazni, és egyből nekiállt mindent 
csinálni. Erre senki nem kíváncsi már képviselő úr. Itt nem erre van most 
már szükség. Arra van szükség, hogy leüljünk, megbeszéljük és 
normálisan tudjunk tenni azt a keveset amit lehet tenni, azt közösen és 
együtt csináljuk, megadni ennek a lehetőségét. Azok a dunaújvárosiak, 
akik el fogják veszíteni az állásukat, vagy már nem fogják tudni megvenni 
az áruházban, amit eddig meg tudtak venni, nem ezekre kíváncsiak, nem 
a vitáinkra kíváncsiak, és ha ön nekiáll, és generálja ezeket, és 
hazugságokkal szembeállít minket, akkor mi arra reagálni fogunk 
normálisan, és meg fogjuk cáfolni a hazugságait. De energiát fog ezzel 
tőlünk elvenni, energiát vesz el a közös munkától. Még azt is láttam, hogy 
az egyik képviselő-társa is a fejét fogta az első hozzászólásánál. Nem 
fogom megnevezni. Legalább beszéljenek egy kicsit együtt, legalább 
kommunikáljanak, hogy mit lehetne akkor csinálni, hogyha nem 
hajlandóak arra, hogy ténylegesen elinduljunk, mert nézzenek majd körbe, 
ön is jár az emberek között, sőt ön megválasztott képviselő, ön azt ígérte, 
hogy mindenkit képviselni fog, nem csak a Fideszeseket. Ezzel a 
hozzászólásával kit képviselt mint megválasztott képviselő? Emberek 
között fogunk mászkálni, olyan emberek között, akik nem fogják tudni a 
gyerekeinek megvenni az élelmiszert, akik sokkal nehezebb helyzetben 
lesznek. Kiírja önmagára, hogy Gyurcsány a hibás? És ezzel fog 
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mászkálni? Ezzel fogja etetni őket? Én arra kérem önöket, arra kérem 
magunkat is, hogy az elkövetkezendő időszakban a következő 
közgyűlésen a fontosabb napirendeknél gondoljuk át, hogy kiprovokáljuk-e 
ezeket a politikai vitákat. Gondoljuk át, hogy szükség van-e erre. Én azt 
gondolom, hogy nincs, és remélem, hogy ezt önök is be fogják látni, és 
várom én is kíváncsian a következő hozzászólását, de egy dolgot ígérek, 
hogyha további hazugságokkal fog jönni, a képviselő-társaim, 
polgármester úr és bármilyen hozzászóló a valósággal, akkor is a 
tényekkel fogja szembeállítani. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Képviselő úrnak megadom a szót, Lőrinczi képviselő úrnak, nagyon 
örülök, hogy szólásra jelentkezett, parancsoljon. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Tehát 
hazugnak neveznek, amikor azt mondom, hogy Gyurcsány Ferenc adta el 
a Vasműt. Tehát azért nézzünk… 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Gyurcsány-kormányt mondott. 
 

Lőrinczi Konrád képviselő: 
 
Gyurcsány Ferenc kormánya, de önök megpróbálják a szavaimat 
kicsavarni, Gyurcsány Ferenc kormánya adta el a Vasműt, erre 
dokumentumok vannak, ezek a tények, de azt szerettem volna kérni, hogy 
ne dobálózzunk, elmondtam a tényeket, innentől kezdve nincs értelme 
tovább dobálózni, az, hogy én hazug vagyok meg ki hazug. Meg kell nézni 
a dokumentumokat, kinek az aláírása szerepel a Vasműs eladásnál. Ez az 
egyik. A másik pedig, hogy valóban haladjunk tovább, azért van itt ez a 
napirendi pont, hogy erről szavazzunk. Mint elmondtam, természetesen 
támogatni fogjuk, és mi is kérjük arra a kormányt, hogy támogassa a 
Vasműt, és segítse ki a nehéz helyzetben lévő Vasműs embereket, 
úgyhogy az lenne a kérésem, hogy lépjünk tovább, és szavazzunk a 
konkrét napirendi pontról. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Az elmúlt időszakban több olyan tárgyalást folytattunk több cégvezetővel 
is tárgyalva, akikkel igyekeztünk   a felé terelni gondolatot, hogy mi az a 
pont, ami majd a Vasmű a következő időszakban ezt az égő tüzet el tudja 
oltani, és tud majd termelni. Sajnos tényleg nagyon nehéz helyzetben van 
az ország, nevezhetik egyébként háborús helyzetre való gazdasági 
reakcióknak is, vagy nevezhetjük egyébként elhibázott 
gazdaságpolitikának is, de én azt gondolom, hogy a legfontosabb az most 
az, hogy az önök, merthogy én az úgy látom, hogy ugye ez egy egységes 
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Fideszes álláspont az önök szándékos és félrevezető hazugságait, a 
dunaújvárosi lakosokat kérem nagyon szépen, hogy ne vegyék figyelembe 
ezeket a hazugságokat, amelyet ön itt az elmúlt fél órában, több mint fél 
órában állított, én arra kérem a dunaújvárosiakat, hogy ne ezzel 
foglalkozzanak, higgyék el, hogy ez az irány, amelyet a Fidesz képvisel 
Lőrinczi képviselő úrnak a hozzászólásával nem a megoldáshoz vezet. Az 
vezetne a megoldáshoz. hogyha a Vasműt azokkal a javaslatokkal az 
elmúlt több ciklusban az országot vezető Fidesz-kormány, aki nem segített 
semmilyen módon a Vasműnek végre megtenne valamit annak 
érdekében, hogy talpra álljon, vissza tudjon állni a Vasműben a termelés, 
és ne hagyják azt, hogy egy nemzetstratégiailag rendkívül fontos cég, mint 
a Vasmű csődbe menjen. Erre kérjük mi a kormányt, és arra kérem a 
dunaújvárosi lakosokat, hogy a Fideszes hazugságokat most lépjenek túl 
rajta, és fogjunk össze mi a dunaújvárosiakkal, hogyha már a Fidesz ilyen 
aljas módon provokálja őket. 
 
Amennyiben nincsen több hozzászólás, a döntési javaslatot ismertetem: a 
közgyűlés felkéri Magyarország Kormányát, hogy szükség esetén 
biztosítsa az ISD Dunaferr munkavállalóinak teljes munkabérét 2022. 
december 31-éig. 
 
A Közgyűlés felkéri Magyarország Kormányát, hogy adjon 
kormánygaranciát az ISD Dunaferr Zrt. termeléséhez elengedhetetlen 
szállítói tartozásaira. 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata felkéri Magyarország 
Kormányát, hogy nyújtson támogatást az ISD Dunaferr Zrt. részére a 
többszörösére növekedett energiaárak megfizetésére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a felterjesztés Magyarország Kormányához történő 
megküldéséről az ISD Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

444/2022. (IX.22.) határozata 

felterjesztés Magyarország Kormányához történő megküldéséről az ISD 
Dunaferr Zrt. (Dunai Vasmű) megsegítése érdekében 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri 

Magyarország Kormányát, hogy szükség esetén biztosítsa az ISD Dunaferr Zrt. 
(Dunai Vasmű) munkavállalóinak teljes munkabérét 2022. december 31-éig. 
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2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri 
Magyarország Kormányát, hogy adjon kormánygaranciát az ISD Dunaferr Zrt. 
termeléshez elengedhetetlen szállítói tartozásaira. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri 

Magyarország Kormányát, hogy nyújtson támogatást az ISD Dunaferr Zrt. 
részére a többszörösére növekedett az energiárak megfizetésére. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a jelen határozatot Magyarország Kormánya részére küldje 
meg. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért: 
      az aljegyző 

Határidő: 2022. 09. 22. 
 

2. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 
közbeszerzési tervének 1. számú módosítására 
Előadó:  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság  

Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 2. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének 1. számú 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Felkérem a közbeszerzési és bíráló bizottság elnökét, 
illetve a bizottságnak a véleményét, hogy ismertesse. 
 

Dr. Molnár István, a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke: 
 
Köszönöm. Polgármester Úr! A közbeszerzési és bíráló bizottság 6 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta, és javasolja. 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e.  
 
Amennyiben nincs, a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy 
határoz, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. 
évre vonatkozó közbeszerzési tervének 1. számú módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti 
tartalommal elfogadja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2022. évi közbeszerzési tervének 1. számú módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 15 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

445/2022. (IX.22.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési 

tervének 1. számú módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 1. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elrendeli 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 1. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervének a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 
(Kbt.) 43. § (2) bekezdés a) pontja szerinti, valamint az elektronikus 
közbeszerzés részletes szabályairól szóló 424/2017. (XII.19.) Korm. rendelet 
7.§ (5) bekezdése szerinti közzétételét. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                  polgármester 
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 



17 

 

                  jegyző 
Határidő: - a közzétételre: 2022. október 07. 
                - a közzététel időtartama a 2023. évre vonatkozó közbeszerzési terv 
                  honlapon történő közzétételének időpontjáig tart. 

 
3. Javaslat „Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság  
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.9 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 3. napirendi pontunkra, amely Javaslat "Közétkeztetés 
biztosítása Dunaújvárosban" tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottság véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen. Felkérem dr. Molnár Istvánt, a közbeszerzési bíráló 
bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményét ismertesse. 
 

Dr. Molnár István, a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke: 
 
Köszönöm szépen. Polgármester Úr! A közbeszerzési és bíráló bizottság 
tárgyalta az előterjesztést, ezzel kapcsolatban észrevételeket tett, 
mindenekelőtt szeretném leszögezni, hogy 6 igen, 0 nem és 0 
tartózkodással a javaslatot tárgyalásra alkalmasnak találta. Alapvetően a 
hozzáfűzései  technikai jellegűek lennének, az egyik legfontosabb a 
kiadási oldalon a vállalkozási szerződésben a kimelegítések költségével 
kapcsolatos rezsiárakat kérnénk a mostani rezsibeszerzéssel valamilyen 
szempontban figyelembe venni, illetve ezeket az árakat aktualizálni. A 
bizottság véleménye az, hogy a súlyozás pontszámaiban javasolna egy 
átrendezést a változatosság javára a zöldség-gyümölcs és a teljes kiőrlésű 
gabonák javára 5-5 ponttal megemelné, míg az árat 10 ponttal 
visszavenné. Ezen kívül az előterjesztés 2.11. pontjában a villamos 
biztonsággal észrevételezte a bizottság, hogy az egyen potenciálra hozás 
tekintetében nyilatkozni szükséges, valamint a villamosbiztonsági 
felülvizsgálatot javasolja elvégeztetni az ajánlattevővel, illetve még egyet 
javasol a bizottság ezzel kapcsolatban, hogy ugye ez egy különleges 
eljárás eléri az uniós közbeszerzési szintet, viszont nemzeti rezsim szerint 
megyünk, hogy az ajánlattételi határidőt legalább 3 hét időtartamban 
határozzuk meg. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e.  
 
Amennyiben nincs, a döntési javaslat, a döntési javaslatot ismertetem 
mindenekelőtt: a közgyűlés a "Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban" 
tárgyú közbeszerzési eljárásra a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 
CXLIII. törvény 112. § (1)bekezdése b) pontja szerinti nyílt (hirdetménnyel 
induló) közbeszerzési eljárás lefolytatását határozza el a határozat 
mellékletét képező ajánlattételi felhívásban foglalt tartalommal. 
 
A Közgyűlése elhatározza, hogy a kötelezettségvállalás 2023.-2025. 
évben megvalósuló szolgáltatás megrendelés fedezetét Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023.-2025. évi költségvetésében 
figyelembe veszi, és a határozattal kötelezettséget vállal arra, hogy a 
szolgáltatás igénybevételéhez szükséges fedezetet biztosítsa. 
 
Név szerinti szavazás lesz majd a határozati javaslat elfogadásáról. A 
bíráló bizottságnak a véleményét figyelembe véve fogjuk a szavazást 
elrendelni. 
 
A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 27. § (5) bekezdése 
szerint testületi döntéshozatal esetén név szerinti szavazást kell 
alkalmazni. Az SZMSZ 32. § (2) bekezdése szerint a név szerinti szavazás 
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során az ülést vezető felolvassa a képviselők nevét, és a jelenlévő 
képviselők a nevük felolvasásakor felállva igennel vagy nemmel 
szavaznak, vagy tartózkodnak a szavazástól. A szavazás eredményét a 
jegyző írásban felvezeti a névsorra a képviselő neve mellett. 
 
Kérem tisztelt képviselő-társaimat, hogy a nevük felolvasása után tehát 
álljanak fel, és hangosan mondják be a szavazatukat. 

 
Barta Endre - igen 
Cserna Gábor - igen 
Gombos István - igen 
Lőrinczi Konrád - igen 
Mészáros László - igen 
Mezei Zsolt - igen 
Motyovszki Mátyás - igen 
Orosz Csaba - igen 
Raduka Zsuzsanna - igen 
Szabó Zsolt - igen 
Szántó Péter - igen 
Szepesi Attila - igen 
Dr. Székely Károly - igen 
Tóth Kálmán - igen 
És az én szavazatom - igen 

 
 
A név szerinti szavazást követően Pintér Tamás polgármester megállapította, hogy a 
közgyűlés a „Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 
eljárás dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról című határozati 
javaslatot 15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta, és az 
alábbi határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

446/2022. (IX.22.) határozata 
„Közétkeztetés biztosítása Dunaújvárosban" tárgyú közbeszerzési eljárás 

dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról 
 

1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a "Közétkeztetés 
biztosítása Dunaújvárosban" tárgyú közbeszerzési eljárásra a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 112. § (1) bekezdése b) 
pontja szerinti nyílt (hirdetménnyel induló) közbeszerzési eljárás lefolytatását 
határozza el, a jelen határozat mellékletét képező ajánlattételi felhívásban 
foglalt tartalommal. 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elhatározza, hogy 

1. pontban szereplő kötelezettségvállalás 2023.-2025. évben megvalósuló 
szolgáltatás megrendelés fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023.-2025. évi költségvetésében figyelembe veszi, és jelen 
határozattal kötelezettséget vállal arra, hogy a szolgáltatás igénybevételéhez 
szükséges fedezetet biztosítja. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
a jegyző 

    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
a gazdasági főosztály, főosztályvezető 

Határidő: a mindenkori költségvetés tervezése 
 

3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy gondoskodjon az elektronikus közbeszerzési rendszer 
használatával az eljárás megindításáról. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

az aljegyző 
Határidő: az ajánlattételi felhívás megküldésére: 2022. október 7. 

 
4. Javaslat a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 a közbeszerzési és bíráló bizottság  
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 4. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros villamos 
energia ellátása tárgyú közbeszerzési eljárás dokumentumainak 
elfogadására, az eljárás megindítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, elnök úr. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, 
gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Köszönöm szépen, elnök úr. Felkérem dr. Molnár Istvánt, a közbeszerzési 
bíráló bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményét ismertesse. 
 

Dr. Molnár István, a közbeszerzési és bíráló bizottság elnöke: 
 
Köszönöm szépen. Polgármester Úr! A közbeszerzési és bíráló bizottság 
6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta, és tárgyalásra javasolja 
az előterjesztést. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a "Dunaújváros villamos 
energia ellátása" tárgyú közbeszerzési eljárásra a közbeszerzésekről 
szóló 2015. évi CXLIII. törvény 81. § (1) bekezdése szerint nyílt 
közbeszerzési eljárás lefolytatását határozza el a határozat mellékletét 
képező ajánlattételi felhívásban foglalt tartalommal. 
 
A Közgyűlése elhatározza, hogy az 1. pontban szereplő 
kötelezettségvállalás 2023. évben megvalósuló áru beszerzés fedezetét 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetésében figyelembe veszi, és a határozattal kötelezettséget vállal 
arra, hogy a szolgáltatás igénybevételéhez szükséges fedezetet 
biztosítsa. 
 
Név szerinti szavazást fogok elrendelni határozati javaslat elfogadásáról. 
Amit az előző napirend esetében is most is név szerinti szavazással kell 
döntenünk.  
 
Kérem a tisztelt képviselő-társaimat, hogy a nevük fölolvasása után tehát 
álljanak föl, és hangosan mondják be a szavazatukat.   
 
Barta Endre - igen 
Cserna Gábor - igen 
Gombos István - igen 
Lőrinczi Konrád - igen 
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Mészáros László - igen 
Mezei Zsolt - igen 
Motyovszki Mátyás - igen 
Orosz Csaba - igen 
Raduka Zsuzsanna - igen 
Szabó Zsolt - igen 
Szántó Péter - igen 
Szepesi Attila - igen 
Dr. Székely Károly - igen 
Tóth Kálmán - igen 
És az én szavazatom - igen 

 
A név szerinti szavazást követően Pintér Tamás polgármester megállapította, hogy a 
közgyűlés a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról című határozati javaslatot 
15 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta, és az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

447/2022. (IX.22.) határozata 
a „Dunaújváros villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárás 

dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a „Dunaújváros 
villamos energia ellátása” tárgyú közbeszerzési eljárásra a közbeszerzésekről 
szóló 2015. évi CXLIII. törvény 81. § (1) bekezdése szerinti nyílt közbeszerzési 
eljárás lefolytatását határozza el, a jelen határozat mellékletét képező 
ajánlattételi felhívásban foglalt tartalommal. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elhatározza, hogy 

1. pontban szereplő kötelezettségvállalás 2023. évben megvalósuló 
árubeszerzés fedezetét Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. 
évi költségvetésében figyelembe veszi, és jelen határozattal kötelezettséget 
vállal arra, hogy a szolgáltatás igénybevételéhez szükséges fedezetet biztosítja. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

a jegyző 
    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

a gazdasági főosztály, főosztályvezető 
Határidő: a mindenkori költségvetés tervezése 
 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy gondoskodjon az elektronikus közbeszerzési rendszer 
használatával az eljárás megindításáról. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

az aljegyző 
Határidő: az ajánlattételi felhívás megküldésére: 2022. október 7. 
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5. Javaslat a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését 
szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt tervezési 
szerződésével kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a Vasmű út 41. Irodaház Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott helyett Gombosné Benkovics Magdolna jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 5. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP-6.1.5-15-DU1-
2016-000001 "Gazdaságfejlesztés ösztönzését szolgáló 
közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban" projekt tervezési szerződésével 
kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta.Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy a kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a közgyűlés a "Gazdaságfejlesztés 
ösztönzését szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban" projekt 
megvalósításához a "Közlekedés" Tervező Iroda Kft.-vel kötött  tervezési 
szerződéssel kapcsolatos kétoldalú megállapodás hozzá benyújtott 
tervezetét elfogadja, annak megkötéséhez hozzájárul. 
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Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 
„Gazdaságfejlesztés ösztönzését szolgáló közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” 
projekt tervezési szerződésével kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos 
István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, 
Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

448/2022. (IX.22.) határozata 

a TOP-6.1.5-15-DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését szolgáló 
közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt tervezési szerződésével 

kapcsolatos kétoldalú megállapodás aláírásáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a TOP-6.1.5-15-
DU1-2016-000001 „Gazdaságfejlesztés ösztönzését szolgáló 
közlekedésfejlesztés Dunaújvárosban” projekt megvalósításához a 
”Közlekedés” Tervező Iroda Kft-vel kötött tervezési szerződéssel kapcsolatos 
kétoldalú megállapodás hozzá benyújtott tervezetét elfogadja, annak 
megkötéséhez hozzájárul. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat 1.pontjában megnevezett kétoldalú 
megállapodást aláírja. 

     
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

       a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában, előkészítésében való 
      közreműködésért: 

        a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2022. szeptember 30. 

    - a szerződés aláírására: 2022. október 7. 
 

6. Javaslat vállalkozási szerződés és megbízási szerződés megkötésére a 
Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. ügyvezetője 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk 6. napirendi pontunkra, amely Javaslat vállalkozási szerződés és 
megbízási szerződés megkötésére a Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság tárgyalta az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a Vasmű 
u. 41. Irodaház Kft.-vel  vállalkozási szerződést köt közlekedésbiztonsági 
programok megtartásához szükséges alábbi tárgyi eszközök 
beszerzésére. A vállalkozói díj bruttó 1.375.350,- Ft + áfa, azaz bruttó 
1.746.695,- Ft. 
 
A Közgyűlés támogatja a megbízási szerződés megkötését a Vasmű u. 
41. Irodaház Kft.-vel, mely alapján Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata vállalja a Vasmű u. 41. Irodaház Kft. folyamatos 
működéséhez szükséges irányítási dokumentumok felülvizsgálatát. A 
megbízás díja 1.375.350,- Ft + áfa, azaz bruttó 1.746.695,- Ft. 
 
A közgyűlés támogatja, hogy a határozat 1. pontjában hivatkozott 
1.746.695,- Ft vállalkozói díj megfizetése pénzmozgás nélkül, 
kompenzáció útján kerüljön rendezésre határozat 2. pontjában hivatkozott 
1.746.695,- Ft megbízási díjjal szemben. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a vállalkozási szerződés és megbízási szerződés 
megkötésére a Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 15 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, 
Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, 
Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, 
Tóth Kálmán) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

449/2022. (IX.22.)  határozata  
vállalkozási szerződés és megbízási szerződés megkötésére  

a Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel  
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

a Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel vállalkozási szerződést köt 
Közlekedésbiztonsági programok megtartásához szükséges alábbi tárgyi 

eszközök beszerzésére. A vállalkozói díj bruttó 1.375.350+áfa, azaz bruttó 

1.746.695,- Ft. 
 

Eszköz megnevezése Darabszám  nettó érték bruttó érték 

Ben Q MH560 Full HD 
projektor 

1 db 205.496.- Ft 260.980.- Ft 

LION Alcometer 500 
alkoholszonda 

5 db 863.579.- Ft  
(5 db értéke) 

1.096.745.- Ft 

LG70UP760703LB Smart LED 
tv 

1 db 214.315.- Ft 272.180.- Ft 

FUNSREEN Motor 
vetítővászon 212x305 cm 

1 db  91.968.- Ft 116.790.- Ft 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja 

megbízási szerződés megkötését a Vasmű u. 41. Irodaház Kft.-vel, mely alapján 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a Vasmű u. 41. 
Irodaház Kft. folyamatos működéséhez szükséges irányítási dokumentumok 
felülvizsgálatát. A megbízás díja 1.375.350+áfa, azaz bruttó 1.746.695,- Ft. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja, hogy 

jelen határozat 1. pontjában hivatkozott 1.746.695,- Ft vállalkozói díj megfizetése 
pénzmozgás nélkül, kompenzáció útján kerüljön rendezésre jelen határozat 2. 
pontjában hivatkozott 1.746.695,- Ft megbízási díjjal szemben. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 2. 

pontjában hivatkozott szolgáltatás áfája megfizetésére, 371.345,- Ft összegben 
forrást biztosít a 4/2022.(II.16.) önkormányzati rendelet 12. melléklete 14. 
Vagyongazdálkodási feladatok 14.1 Csillagdomb út, közműhálózat, telkek 
kialakítása sorról a 7. melléklet 14. Dologi kiadások sorra történő átcsoportosítás 
útján. 

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza 

polgármestert jelen határozat 1. és 2. számú mellékleteit képező vállalkozási 
szerződés és megbízási  szerződés aláírására, valamint jelen határozat 
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közlésére. 
 

Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                          a polgármester 
                        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                          a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 
                    a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály 
                            osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                  megküldését követő 8 napon belül 

        - a vállalkozási és megbízási szerződések aláírására: a határozat 
          érintettekkel való közlését követő 30 napon belül 

 
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt 

jelen határozat 1. pontjában meghatározott tárgyi eszközök analitikus 
nyilvántartásba vételéhez szükséges intézkedések megtételére. 

 
7.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a  kötelezettségvállalást a 4. pontban foglaltaknak megfelelően a 2022. évi 
költségvetési rendelet következő módosításakor vegye figyelembe. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

                         a jegyző 
                       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                         a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 
                       - a kötelezettségvállalás teljesítéséért: 
                         a polgármester  
                       - a kötelezettségvállalásban történő közreműködésért: 
                         a Vagyonkezelési Osztály vezetője  
                  - a költségvetés módosításáért: 

                   a jegyző 
                 - a költségvetés módosításában való közreműködésért: 
                a Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 

Határidő: - vállalkozási és megbízási szerződések aláírását követő 8 napon belül 
               - a 2022. évi önkormányzati költségvetés módosításának időpontja 

 
7. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

864/2021. (X.7.) határozatának módosítására 
Előadó:  a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság elnöke 
  az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

Meghívott:  Bánkuti Gábor ingatlantulajdonos 
Bordás Gabriella ingatlantulajdonos 
Tóth Lászlóné, a „BOROSTYÁN Tóth” Kft. ügyvezetője, bérlő 

 (A meghívottak nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk 7. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata Közgyűlése 864/2021. határozatának 
módosítására.   
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Szintén önt kérdezem, mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújváros, belterület, 
2637/2 helyrajzi számon nyilvántartott ingatlan használatával járó 
költségek megosztásáról szóló, 864/2021. közgyűlési határozat 1. pontját 
az alábbiak szerint módosítja: 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy a Dunaújváros, belterület, 2637/2 helyrajzi 
szám alatt felvett, 192 m2 területű "kivett bolt" megnevezésű ingatlan 
vonatkozásában a közüzemi szolgáltatókkal szerződést köt, fogyasztóként 
bejelentkezik, és a közös használat miatt jelentkező és a használatba vett 
épületrészre vonatkozó közüzemi díjakat az épület földszintje területének 
használata arányában akként, hogy az áram és a vízdíj 39/122 részét a 
tulajdonostárs Bánkuti Gábor felé, 11/122 részét a szintén tulajdonostárs 
Bordás Gabriella felé, 36/122 részét pedig a bérlő "BOROSTYÁN Tóth" 
Kft. felé számlázza tovább, a gázenergia szolgáltatás díjának 
továbbszámlázása Bánkuti Gábor és bordás Gabriella tulajdonostársak 
kérelmének megfelelően 2022. szeptember 1. napjától úgy valósuljon 
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meg, hogy a rezsiköltségek 36/122 része a bérlő  "BOROSTYÁN Tóth" 
Kft. felé kerüljön továbbszámlázásra. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 864/2021. (X.7.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 15 fő (Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi 
Konrád, Mészáros László, Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér 
Tamás, Raduka Zsuzsanna, Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely 
Károly, Tóth Kálmán) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

450/2022. (IX.22.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

864/2021. (X.7.) határozatának módosításáról 
 

1.   Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2400 

Dunaújváros, belterület, 2637/2 helyrajzi számon nyilvántartott ingatlan („Temetői 
szolgáltatóház”) használatával járó költségek megosztásáról szóló, 864/2021. 
(X.7.) közgyűlési határozat 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
"Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

a 2400 Dunaújváros, belterület, 2637/2 hrsz. alatt felvett, 192 m² területű „kivett 

bolt” megnevezésű ingatlan vonatkozásában a közüzemi szolgáltatókkal 
szerződést köt, fogyasztóként bejelentkezik és a közös használat miatt jelentkező 
és használatba vett épületrészre vonatkozó közüzemi díjakat az épület földszintje 
területének használata arányában akként, hogy az áram- és vízdíj  39/122 
részét a tulajdonostárs Bánkuti Gábor felé, 11/122 részét a szintén tulajdonostárs 
Bordás Gabriella felé, 36/122 részét pedig a bérlő "BOROSTYÁN Tóth" Kft. felé 
számlázza tovább, a gázenergia szolgáltatás díjának továbbszámlázása  - 
Bánkuti Gábor és Bordás Gabriella tulajdonostársak kérelmének megfelelően 
- 2022. 09. 01. naptól úgy valósuljon meg, hogy a rezsiköltségek 36/122 
része a bérlő "BOROSTYÁN Tóth" Kft. felé kerül továbbszámlázásra." 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a határozat jelen 

módosítással nem érintett pontjait változatlanul fenntartja. 
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
         a polgármester 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: a határozat közlésére: 2022. október 06. 
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8. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag 
Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz 
fedezetének biztosítására 
Előadó:  a polgármester 
Véleményező bizottságok:  

a pénzügyi, gazdasági és városüzemeltetési bizottság 
az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk 8. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata és Kisapostag Község Önkormányzata között 
létrejött adómegosztási és közigazgatási határmódosítási megállapodás 
alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem az ügyrendi, igazgatási és jogi bizottság elnökét, Tóth Kálmán 
elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak 
találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem szintén önt , mint a pénzügyi, gazdasági és 
városüzemeltetési bizottság elnökét, hogy a bizottságuk véleményezte-e 
az előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán képviselő: 
 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot, és 6 igen szavazattal közgyűlési tárgyalásra 
alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 
Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
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határmódosítási megállapodás alapján a pénzeszköz átadásának 
kötelezettségét egyéb működési célú támogatásként teljesíti. 
 
A Közgyűlés a határozat 1. pontjában hivatkozott kötelezettségre 2022. 
évben 26.633.000,- Ft összeg erejéig forrást biztosít átcsoportosítás útján. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és Kisapostag Község Önkormányzata között létrejött adómegosztási és 
közigazgatási határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz 
fedezetének biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 15 fő 
(Barta Endre, Cserna Gábor, Gombos István, Lőrinczi Konrád, Mészáros László, 
Mezei Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba, Pintér Tamás, Raduka Zsuzsanna, 
Szabó Zsolt, Szántó Péter, Szepesi Attila, Dr. Székely Károly, Tóth Kálmán) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
451/2022. (IX.22.) határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 
Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 

határmódosítási megállapodás alapján történő átadott pénzeszköz fedezetének 
biztosításáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kisapostag Község 
Önkormányzata között létrejött adómegosztási és közigazgatási 
határmódosítási megállapodás alapján a pénzeszköz átadásának 
kötelezettségét egyéb működési célú támogatásként teljesíti. 

 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 
1. pontjában hivatkozott kötelezettségre 2022. évben 26.633.000.- Ft összeg 
erejéig forrást biztosít az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 4/2022. (II.16.) önkormányzati rendelete 
7. melléklet 14. Dologi kiadás sorról a 8. melléklet 18. Helyi közügyek igazgatási 
és egyéb kiadásai cím, 5. Egyéb kiadások sorra történő átcsoportosítás útján. 

 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 
hogy az 1. pontban rögzített kötelezettségvállalást a 2. pontban foglaltak szerint 
a 2022. évi önkormányzati költségvetés módosításakor vegye figyelembe. 

 

Felelős: - a 2022. évi költségvetés módosításáért:   
                 a jegyző 
               - a 2022. évi költségvetés módosításában való közreműködésért:   
                 a gazdasági főosztályvezető 
Határidő: a soron következő 2022. évi költségvetés módosítás időpontja. 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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A napirendi pontjaink végére érkezve a rendkívüli nyílt ülést 10 óra 57 
perckor berekesztem. Köszönöm szépen, hogy elfogadták a mai napra a 
meghívásunkat. További szép napot kívánok mindegyikőjüknek. 
Viszontlátásra. 

 
 

K.m.f. 
 
 

 
    Pintér Tamás s.k.                 dr. Molnár Attila s.k. 

     polgármester                                                              jegyző 


